

FICHE TECHNIQUE

Emergency compression bandage - Bandage de compression d'urgence - 1-Medical

Designed to effectively stop blood flow from traumatic hemorrhage, Designed to effectively stop blood flow from traumatic hemorrhage, pre-hospital emergency situations.

Emergency bandage (EMB032) :

- 4 in - 102 mm,
- Weight : 63 g,
- Material : cotton.

Emergency bandage (EMB046) :

- 6 in - 152 mm,
- Weight : 90 g,
- Material : cotton.

Rapid hemorrhage control : *Experience the life-saving capabilities of the compression bandage, designed to effectively stop blood flow from traumatic hemorrhage wounds in pre-hospital emergency situations.*

Simple and efficient application : *Designed for easy application by both professional and non-professional caregivers, our trauma bandage provides effective, multi-functional treatment. The user-friendly design enables even an injured person to self-apply the bandage using just one hand.*

Medical and military grade : *Features a sterile, non-adherent pad that applies pressure to any site and can be effortlessly wrapped and secured. With an additional tourniquet-like application for further blood-flow constriction, this medical supply is an essential addition to car first aid kits, IFAK trauma kits, tactical pouches, and survival bug-out bags.*

CE medical equipment.

Conçu pour arrêter efficacement l'écoulement sanguin des plaies de saignement traumatiques dans les situations d'urgence pré-hospitalières.

Bandage d'urgence (EMB032) :

Taille : 4 pouces - 102 mm,
Poids : 63 g,
Matériau : coton.

Bandage d'urgence (EMB046) :

Taille : 6 pouces - 152 mm,
Poids : 90 g,
Matériau : coton.

Contrôle rapide de l'hémorragie : *Découvrez les capacités de sauvetage du bandage de compression, conçu pour arrêter efficacement l'écoulement sanguin des plaies de saignement traumatiques dans les situations d'urgence pré-hospitalières.*

Application simple et efficace : *Conçu pour une application facile par les*



soignants professionnels et non professionnels, notre bandage de traumatisme offre un traitement efficace et multifonctionnel. La conception conviviale permet même à une personne blessée de s'appliquer elle-même le bandage en utilisant simplement une seule main.

Qualité médicale et militaire : *Doté d'un tampon stérile et non adhérent qui applique une pression sur n'importe quel site et peut être enveloppé et fixé sans effort. Avec une application supplémentaire similaire à un garrot pour une constriction supplémentaire du flux sanguin, cette fourniture médicale est un ajout essentiel aux trousse de premiers secours de voiture, aux trousse de traumatologie IFAK, aux poches tactiques et aux sacs de survie.*

Matériel médical CE.